

Title (en)
Harness shorts.

Title (de)
Sicherungsgurt.

Title (fr)
Culotte-baudrier.

Publication
EP 0088712 A1 19830914 (FR)

Application
EP 83440018 A 19830304

Priority
FR 8203882 A 19820305

Abstract (en)

Seat harness comprising: - a seat (2) proper having substantially the shape of an isosceles trapezium, the large base (3) of which partially grips the waist of the user, and the small base (13) of which is applied underneath the thigh muscles; - at least one chest strap (6) fastened at one of the corners (4) of the large base; - two crotch straps, respectively a left (14) and a right (15), fastened at each of the corners of the small base (13); - means (8, 9) for locking and adjusting the chest and crotch straps, which means are arranged at the corners of the large base of the seat. Application to movement on a rope. <IMAGE>

Abstract (fr)

Culotte baudrier comportant: - une culotte (2) proprement dite affectant sensiblement la forme d'un trapèze isocèle dont la grande base (3) enserre partiellement la taille de l'utilisateur, et dont la petite base (13) viendra s'appliquer contre le bas des muscles fessiers; - au moins une sangle abdominale (6) fixée à l'un des sommets (4) de la grande base; - deux sangles d'entre-jambe respectivement gauche (14) et droite (15) fixées à chacun des sommets de la petite base (13); - des moyens (8, 9) de blocage et de réglage des sangles abdominales et d'entre-jambe disposés aux sommets de la grande base de la culotte. Application: déplacement sur corde.

IPC 1-7
A62B 35/00; A63B 29/02

IPC 8 full level
A62B 35/00 (2006.01); **A63B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A62B 35/0037 (2013.01); **A63B 29/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] BE 402643 A
- [A] US 4197816 A 19800415 - LUSCH CHARLES [US]
- [A] DE 2529559 A1 19770120 - SALEWA SPORTGERAETEFABRIK
- [A] US 3814210 A 19740604 - HOFFMAN J
- [A] US 4103758 A 19780801 - HIMMELRICH LEW

Cited by
FR2649618A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0088712 A1 19830914; FR 2522509 A1 19830909; FR 2522509 B1 19860207

DOCDB simple family (application)
EP 83440018 A 19830304; FR 8203882 A 19820305